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Provinciale Staten
 
Zaaknummer:362248  
 
Vragen van statenlid Bos (Forum voor Democratie) ingevolge artikel 44 reglement van 
orde  
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2023 nummer 011. 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake een plan 
voor een zonnepark van 45 hectare in de Weihoek bij Poortvliet.: 
 
(ingekomen: 17 augustus 2023) 

 
Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Zijn GS bekend met de genoemde  
krantenartikelen? 

1. Ja 

2. Is er over het plan voor een zonnepark van 
45 hectare in de Weihoek bij Poortvliet al 
overleg geweest tussen de Gemeente Tholen 
en de Provincie Zeeland? 

2. Nee 

3. Zijn GS nog op een andere wijze 
geïnformeerd over dit plan? Zo ja hoe? 

3. Nee  

4. Kunnen GS de Staten nader informeren 
over het plan? 

4. Wij hebben net als u alleen de informatie uit de 
media. 

5. Zijn GS genegen de Staten hun inschatting 
en appreciatie van het plan te geven? 

5. Nee, wij handelen alleen op basis van formeel 
ingediende plannen. 

6. Zijn GS het met de FVD-fractie eens dat 
zonnepanelen niet ten koste mogen gaan van 
landbouwgrond? 

6. Ja. 

7. Is onderhavig plan in strijd met provinciale 
regelgeving? 

7. Zoals bij vraag 5 aangegeven beoordelen wij 
alleen formeel ingediende plannen. 

8. Is de kwestie omtrent plaatsen van 
zonnepanelen op landbouwgrond relevant voor 
de provinciale gebiedsvisie/omgevingsvisie en 
derhalve een provinciale verantwoordelijkheid? 
En indien neen, waarom niet? 

8. Ja. 

9. Zijn GS bereid om dit maal wel krachtdadig 
op te treden tegen initiatieven voor 
zonneparken op landbouwgrond, door de 
gemeente Tholen en de initiatiefnemers te 
laten weten dat dit plan voor een zonnepark in 
de Weihoek bij Poortvliet hoogstwaarschijnlijk 
niet zal worden goedgekeurd? 

9. Nee, zoals bij vraag 5 aangegeven handelen wij 
alleen op basis van formeel ingediende plannen. 

10. Steeds maar weer worden er plannen 
gemaakt voor zonneparken op 
landbouwgrond. Zien GS nu wel aanleiding om 
in gesprek te gaan met gemeenten, het 
waterschap en andere betrokkenen om deze 
plannen in de kiem te smoren? 

10. Nee, zoals bij vraag 5 aangegeven handelen wij 
alleen op basis van formeel ingediende plannen. 
Overigens ligt het zonbeleid voldoende vast in onze 
Omgevingsverordening. 

  



11. Zijn GS voornemens om het beleid van het 
college in vorige samenstelling voort te zetten 
zijnde in theorie “geen zonneparken op 
landbouwgrond” met in de praktijk “ruim baan 
voor alle aanvragen voor zonneparken op 
landbouwgrond”? 

11. Het zonbeleid ligt vast in de 
Omgevingsverordening en is niet gewijzigd. Zoals bij 
vraag 5 aangegeven zullen wij formeel ingediende 
plannen daaraan toetsen. 

 

 MIDDELBURG, 5 september 2023 

  

Namens fractie: Forum voor Democratie Gedeputeerde Staten 

 

statenlid Bos             Drs. J.M.M. Polman 

 

 Drs. M.C.J. Franken 
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